
 1 

Styrelsemöte Svenska samfundet för musikforskning 

(hållet via Zoom) 

17 maj 2024 kl. 09.00–10.00 

 

Närvarande: Pia Bygdéus; Åsa Bergman; Mischa van Kan; Madeleine Modin; Anne Reese 
Willén; Markus Tullberg; Nicole Vickers; Per-Henrik Holgersson (suppleant) Magdalena Lilja 
(adjungerad) 
 
Frånvarande: Stefan Östersjö; Ingela Tägil (suppleant) 
 

§ 1. Ordförande Pia Bygdéus förklarade mötet öppnat.  

§ 2. Dagordningen godkändes.  

§3. Till justeringsperson valdes Mischa van Kan 
 
§ 4. Förra mötets protokoll: https://www.musikforskning.se/styrelseprotokoll 
Inga synpunkter på protokollet som lades till handlingarna. 
 
§ 5. Samfundets nya hemsida:  
Nicole Vickers presenterade från det pågående arbetet med samfundets nya hemsida. En 
utmaning ligger i att äldre nummer av STM–SJM som är sökbara via den nuvarande sidan 
inte kommer att kunna föras över till den nya. Kontakt har tagits med Sverker Jullander 
för att undersöka möjligheten att istället föra över dessa till ”Publicera” på KBs sajt som 
nyligen blivit hemvist för nyutgivna STM–SJM utgåvor. Nicole, Madeleine och Pia 
samordnar kontakt med KB för att höra om/hur fort det kan lösas. Först när det är gjort 
och det finns en lösning på hur äldre utgivningar kan tillgängliggöras publiceras nya 
hemsidan. Hemsidan finns tills dess förberedd av Nicole. 
 
§6. STM-SJM:  
Redaktionsrådets nya sammansättning med nordisk representation beslutades. 
 
En fråga som styrelsen har att hantera rörande STM–SJM är om den fortsättningsvis 
enbart skall publiceras online, om vi ska verka för fortsatt bokutgivning och/eller om vi i 
framtiden skall erbjuda en kombination av online-publicering och print-on-demand. 
Styrelsen beslutade om att övergå till ren online-utgivning, och att därtill utreda 
möjligheten till print-on-demand vidare rörande ev kostnader. 
 
§ 7. Samfundskonferens Musikforskning idag – 2024:  
De konferensdeltagare som meddelat avhopp innebär att programmet kommer att 
justeras innan det uppdaterade programmet publiceras tillsammans med programboken 
på hemsidan, tills dess ligger ett preliminärt program upplagt med ramtider. Totalt räknas 
med ca 42 konferensdeltagare, dvs liknande format som föregående år. Styrelsen ansvarar 
för att bokbord finns på plats och att deltagare välkomnas för registrering från kl. 12.00 i 
foajén på KMH. Lokalerna konferensen disponerar är publika varför inga passerkort eller 
taggar behövs. Teknisk utrustning för majoriteten av presentationerna finns på plats, och 
Per-Henrik från KMH sätter konferensmedverkande som anmält önskemål i kontakt med 
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KMHs tekniker. Madeleine ordnar med namnbrickor och utskrifter av skyltar, Åsa 
ansvarar för samordning av bokbord, och Nicole ombesörjer uppdateringar av digitala 
dokument på hemsidan. 
 
§ 8. Medlemsvård årsmötet:  
Pia har haft kontakt med valberedningen och de har arbetat fram ett förslag till ny styrelse 
som kommer att presenteras på årsmötet. Förutom ordförande Pia Bygdéus avgår även 
skattmästare Mischa van Kan vid årsmötet 13/6-24. Under årsmötet kommer nuvarande 
styrelse nämna något om den medlemsenkät som genomförts under verksamhetsåret, 
vilket innebär att medlemsavgiften diskuteras, tidpunkt för nästa års/kommande 
konferens, samt frågan om online-publicering av STM/SJM i kombination med print-on-
demand. 
 
§ 9. Ekonomi: 
Som tidigare meddelats av Mischa van Kan och Magdalena Lilja är det ett negativt resultat 
för 2023. För 2024 ser det dock så här långt ljust ut. Kostnader för konferensen 
tillkommer. Konferensbudgeten utgår från 39 betalande deltagare, vilket ligger hyfsat i 
linje med vad vi som styrelse kan förvänta oss. De satsningar som gjorts för att få in 
medlemsavgifter har sannolikt gett resultat då något fler än tidigare betalat sina 
medlemsavgifter. Kostnader för tidskriftens kommer också att bli mindre 2024 jämfört 
med 2023. Magdalena Lilja, samfundets ekonom, deltar vid årsmötet för att svara på 
eventuella frågor och redovisningar. 
 
Magdalena väckte frågan om samfundets äldre bokföringsmaterial. Detta skall enligt lag sparas 
och arkiveras i sju år. Mötet enades om att materialet fortsatt arkiveras hos Magdalena. 
 
§ 10. Övriga frågor:  
Kommande möte 4 juni kl 09.00-10.00 på zoom. 
 
§ 11. Ordförande avslutade mötet. 

Lerum 17 maj 2024  

Protokoll fört av: 

   ____________________________________  

      Åsa Bergman, sekreterare 

 

Justeras: 

   ____________________________________ 

Mischa van Kan, skattmästare   

 

Ordförande:       

   ____________________________________ 

Pia Bygdéus 
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